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4 Juli 2013 
Bunschoten 
 
Geachte Statenleden, 
 
Nadat eind 2011 in de Commissie 2011MME105 is toegezegd dat er een 
aantal stappen ondernomen zullen worden en een in reuk gespecialiseerd 
bedrijf ingeschakeld wordt, om vast te stellen of de biovergasser de 
veroorzaker is van de stank, is het Bureau Witteveen Bos een onderzoek 
begonnen. 
 
Vorige week is dan eindelijk, anderhalf jaar later, het concept 
rapport gepresenteerd 
aan de inwoners van de gemeente Bunschoten. Uit onderzoek is nu 
onomstotelijk vastgesteld dat de penetrante stank waar burgers al 
jaren over klagen ook inderdaad van de biovergasser afkomstig is en 
dat de stankcirkel 700 meter bedraagt, ruim over het historische 
centrum en het  winkelgebied. 
 
Dat wisten de klagers allang, maar het moest onafhankelijk worden vastgesteld. 
 
In het antwoord aan de Commissie 2011MME105 geeft u aan wat de vervolgstappen 
zullen zijn, indien de klachten gegrond blijken, nl een bestuurlijke 
actie. Wat wij nu de afgelopen jaren hebben gezien is dat er steeds 
ferme taal gebruikt werd en verwachtingen zijn uitgesproken, maar dat 
het steeds ging over "aanbevelingen" voor verbeteringen. Eerst was het 
de ombouwing/overkapping, daarna de speciale filters, toen het 
instellen/inregelen van de installatie en vervolgens het bouwen van 
nieuwe vergisters. U gaf ons ook hoop en wij hebben dat als politieke 
partij ook uitgesproken. Helaas moeten we constateren dat het helemaal 
niets geholpen heeft en er in de 4 afgelopen maanden alweer ruim 130 
valide klachten zijn. Klachten van burgers en bedrijven. 
 
Ook nu weer staan in het rapport aanbevelingen zoals een hogere pijp waarvan wij 
denken: wordt de stankcirkel niet alleen maar groter? Vele gezinnen en 
ook bedrijven wonen en werken nu al jaren in een omgeving, die bij een 
NO-, O- en ZO-wind in de stank zitten van de biovergasser. Men moet 
ramen sluiten en kan bij mooi weer niet buiten zitten. Kortom: er 
wordt geëxperimenteerd met een biovergasser terwijl men het 
bedrijfsproces niet onder controle heeft, hetgeen ten koste gaat van 
het woongenot in deze omgeving. Moet aan de hand van de vergunning 

mailto:fam.r.heinen@gmail.com


niet geconstateerd worden dat de biovergasser in overtreding is? Dat 
kan toch niet anders? Komt het moment ook niet dichtbij dat de 
provincie moet overwegen om de biovergasser te verplaatsen, ver van 
een woonwijk, of de omwoners financieel tegemoet gaat te treden? 
Niemand van de klagers is tegen het principe van de biovergasser. Men 
vindt echter het eenzijdige offer wat van hun al jaren gevraagd wordt, 
zeer onredelijk en onbillijk. 
 
Vervolgens willen wij u wijzen op het GGD rapport van 20-12-2012 over de 
biovergasser. Hierin staat dat geurhinder gezondheidsklachten kan 
veroorzaken zoals hoofdpijn en misselijkheid. Dat is ook wat bewoners 
meerdere keren aangeven. Ook wijst de GGD op de verspreiding van 
pathogenen niet afkomstig  vanuit het vergistingsproces zelf. Met de 
stank komen er mogelijk ook pathogenen in de lucht vanuit de ruimtes 
die in verband staan met de buitenlucht. Wordt hier geen diepgaand 
onderzoek naar ingesteld? 
 
Ook afgelopen week hing er een vieze stank over de wijk waardoor je graag de 
ramen sluit en uit de tuin vlucht. Misschien wilt u aan deze bewoners 
denken als u 
zelf in de tuin geniet van het mooie weer met de barbecue aan? 
 
Ook vragen wij ons overigens af of het wel correct is dat de vergunningverlener, 
belanghebbende is (CO2 reductie) en tevens toezichthouder. 
 
Graag willen wij antwoord op de bovenstaande vragen 
 
Vr gr Rikkert Heinen Fractie voorzitter CAP 

--  
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